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Secció oficial
Extracte de les sessions

Acta núm. 337

A  les 22 hores del dia 16 de juliol de 1931, es 
reuneix el Consell del Sindicat de Metges de Ca

talunya amb assisténcia dels companys Drs. Molí, 
Mas i Oliver, González i Mora, Martí i Baltá, 

Mas i Puig, Mestres i Miquel, Mundi, Pujadas, 
Riera, Sellas, Sola i Solé i Gustems.

Presideix el Dr. Molí i actúa de Secretari el 

Dr. Mas i Oliver.
Es dóna compte de l’excusa d'assisténcia del 

Dr. Mir.
Seguidament la presidencia dóna compte que 

com a resultat de la reglamentaria renovado de 

cárrecs que tingué lloc en l’Assemblea darrera- 
ment celebrada, cessen en aquesta sessió els com
panys Mas i Oliver, Pujadas, Riera, Sellas, i So

la i Carrió, que acabaren el seu mandat i en canvi 
han de prendre possessió els companys elegits a 

substituir-los i els que resultaren reelegits, aixi 
com els vocals-nats Presidents de les Institucions.

Immediatament prega d’entrar al saló de ses- 
sions als companys Bordalba, Coll i Antoni Pey- 
rí que conjuntament amb els Drs. Celis, Corachan 

i Mestre i Puig, Presidents de la “ Caixa de Pre- 
visió i Crédit” , “ Cooperativa de Consum” i “ M u

tual Médica” , entren a formar part del Consell.
De tots els companys esmentats per la Presi- 

déncia entren a la sala de sessions i, per tant, són 
presents en aquesta reunió els Drs. Mas i Oliver, 
Bordalba, Coll, Peyrí, Sellas, Corachan i Mestre 
i Puig, i ha excusat la seva no assisténcia el doc
tor Celis.

A  continuado, el Sr. President, Dr. Molí, en 
preséncia de tots els runits, dóna comiat als que 
cessen i adre^ant-se especialment als Drs. P uja
das, Riera i Sola, que acaben definitivament el 

seu mandat, fa ressaltar les seves qualitats perso
náis i la tasca admirable que com a Consellers

han portât a terme amb el major interés i entu
siasme i en nom de tots els companys del Con

sell els hi testimonia la més sincera amistat bo i 

client que guardaran un excellent record de la 

seva companvonia dins el Consell i que espera que 
fora d’ell continuaran la seva admirable gestió 

en benefici del Sindicat i que en tôt moment es 
podrá comptar amb la seva valuosa cooperació.

Intervé el Dr. Pujadas, que manifesta el seu 

sentiment de separar-se dels companys del Con

sell amb els quais ha viscut uns anys de lleial i 
entusiasta collaboració a profit del Sindicat i diu 

que solament el compensa del seu sentiment el 

fet de l’elecció del company Bordalba que l’ha de 

substituir com a représentant de les comarques 
de Lleida, dient que ell dóna un valor extraordi- 

nàri a la renovado de cárrecs que facilita que pas- 

siíi pel Consell companys que després s’intéresser, 
fondament per les coses del Sindicat. Fa un gran 

elogi de 1’obra dels Conseils del Sindicat on hom 
diu que s’educa per a les funcions de govern, car 

es viu en ell un gran esperit constructiu que ha 

arribat a Torganització de la magnífica obra sin
dical. Acaba acomiadant-se de tots els companys, 

als quals testimonia la seva sincera amistat per
sonal i afegeix que el seu gran entusiasme pel 
Sindicat no defallirà mai des de qualsevol lloc on 
es trobi situât.

Intervé el Dr. Riera, que diu que el moment de 
deixar la taula del Consell sent una gran emoció 

que augmenta pel fet de la seva llarga permanén- 
cia en les seves tasques directives del Sindicat, 

car quan es va redactar el primer Estarut ell ja 
va tenir l’honor de figurar com a Secretari d’ac

tes. Diu que la seva permanéncia de molts anys 

ha estat imposada pels seus companys que una
nimement volgueren que els representés repetí des 

vegades com a Conseller de les comarques giro- 
nines. A fegeix que durant la seva actuado s’ha


